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ZASADNUTIE KOMISIE MLÁDEŽE – 17.3.2024 / nedeľa  -  

Banská Bystrica  
 
Zúčastnení: V. Ľašová, I. Putalová, D. Falát Leűtterová , A. Benda, J. Gigac, M. 

Laurenčík, M. Lučka, A. Pavelka 

Online: V. Handl, N. Pecze, R. Benčík 

Pozvaní hostia k bodom rokovania: I. Čillík, J. Repčík – online, R. Dubovský 

 

1. Otvorenie zasadnutia KM  

2. Prijatie nových členov KM (A. Pavelka) 

3. Projekt DA (I. Čillík) 

4. Rozpočet mládeže v roku 2024, Koncepcia 2024 (M. Laurenčík, V. 

Ľašová, M. Lučka)  

5. Hodnotenie priebehu halovej sezóny 2024 vrátane už 

prebehnutých MSR ( reprezentační tréneri ) 

6. Plán sezóny 2024 vrcholné podujatia, plánované výjazdy (M. 

Laurenčík, V. Ľašová, M. Lučka)  

7. Projekt ME U18 2024 ( M. Laurenčík ) 

8. Školský šport 2024 + Gymnaziáda ( I. Putalová ) 

9. Dorastenecká liga ( J. Gigac ) 

10. Seminár mládeže SAZ ( I. Putalová, V. Ľašová ) 

11. Rôzne 
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1. Otvorenie zasadnutia KM 

 
Predsedníčka KM V. Ľašová privítala prítomných členov a hostí pozvaných  

k bodom zasadnutia KM.  

 

2. Prijatie nových členov KM (A. Pavelka) 

 
V. Ľašová predstavila novozvoleného šéftrénera mládeže Adriána Pavelku 

a privítala ho v KM. Následne sme pristúpili k hlasovaniu o prijatí nového 

člena a to p. Adriána Pavelku.  

 

Návrh KM na hlasovanie za prijatie člena KM p. A. Pavelku. 

 

ZA: 10  
ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 
PROTI: 0 
 

 

3. Projekt DA ( I. Čillík ) 

 
p. Čillík informoval KM o činnosti Detskej atletiky, ktorá v rámci vzdelávania 

organizuje pre rok 2024 školenie koordinátorov v Bratislave, Banskej Bystrici 

a v Prešove. Naplánovaný je seminár na konci roka 2024. V rámci pretekov 

DA plánuje krajské kolá Detskej P-T-S, ktoré sa budú konať v každom kraji 

a finále Detskej P-T-S bude zorganizované v Banskej Bystrici dňa 24.5.2024 

ako predprogram mítingu P-T-S. Ďalej sú naplánované súťaže ako Detský 

štafetový kros a Halové mítingy Detskej atletiky v decembri 2024.  

Počas ME U18 v Banskej Bystrici je naplánovaná propagácia Detskej atletiky 

prostredníctvom zóny DA. Počas OH v Paríži bude DA na Olympijskom 

festivale v Bratislave. Naplánované sú podujatia v spolupráci s SOŠV (odznak 

všestrannosti) a NŠC. 

 

Následne p. Čillík predniesol návrh KM aby sa Komisia mládeže zaoberala 

podporou disciplíny skoku o žrdi, metodicky, materiálne alebo školením 

špeciálne pre začínajúcich trénerov v skoku o žrdi.  
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4. Rozpočet mládeže v roku 2024, Koncepcia 2024 (M. Laurenčík, V. 

Ľašová, M. Lučka)  

 
Predsedníčka KM p. Ľašová informovala Komisiu mládeže o návrhu rozpočtu 

mládeže pre rok 2024, ktorý VV SAZ zobral na vedomie. Následne p. Ľašová 

informovala KM o jednotlivých základných položkách z rozpočtu mládeže 

v roku 2024. V rámci Koncepcie pre rok 2024 je najdôležitejším projektom 

ME U18 v Banskej Bystrici 2024 a Dorastenecká atletická liga. Koncepcia 

mládeže pre rok 2024 pokračuje aj naďalej v plánovaných aktivitách 

a projektoch, podľa nastavenej koncepcie pre celé 4-ročné obdobie.  

 

5. Hodnotenie priebehu halovej sezóny 2024 vrátane už 

prebehnutých MSR ( repre tréneri ) 

 
 
Vyhodnotenia sú zverejnené aj na stránke SAZ v sekcii Dokumenty - Komisia 

mládeže. p. Ľašová zhodnotila HM-SR juniorov. Tak ako každý rok konali sa v 

bratislavskej hale Elán. Rebecca Slezáková sa stala s dvoma zlatými a jednou 

striebornou individuálnou medailou po roku opäť najúspešnejšou 

účastníčkou šampionátu. Po dva individuálne tituly získali šprintéri Miroslav 

Fuksa a Kristián Pučko. Výkonom 594 cm v skoku do diaľky najviac zaujala 

Ema Bendová, ktorá si zlepšila osobné maximum o 8 cm a k 6-metrovej 

hranici jej chýba už len 6 cm. Medailovú bilanciu klubov ovládol AC Malacky 

(4 – 2 – 2 ) pred ŠK UMB Banská Bystrica (4 – 0 – 0) a AK Slávia Trenčín o. z. 

(2 – 4 – 0). Aspoň jednu medailu si z Elánu odnieslo 31 klubov. 

 

p. Laurenčík zhodnotil Majstrovstvá Slovenska dorastu. MSR v hale, boli opäť 

poriadané v Bratislavskej hale Elán. Je škodou, že halu Elán sa nepodarilo 

udržať pre atletické dianie i do budúcna. V medailovej bilancii klubov zvíťazil 

ŠK UMB Banská Bystrica so 6x zlatým a 4x strieborným a 3x bronzovým 

kovom pred Naša atletika Bratislava (3-0-0) a Malackami (2-2-1). V tomto 

roku, kedy budeme organizátormi Majstrovstiev Európy v tejto kategórií je 

potešiteľným faktom týchto MSR, že z 39 chlapčenských medailových 

umiestnení v roku 2024 na MSR bolo 36 výkonov hodnotnejších ako u 

halových medailistov z roku 2023. U dievčat z rovnakého počtu pretekárok 

na medailových pozíciách lepšie výkony dosiahlo 25 dievčat a rovnaké, alebo 
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nižšie výkony dosiahlo iba 14 pretekárok. Verím, že tento stúpajúci trend 

výkonnosti sa potvrdí i v letných mesiacoch, čo by mohlo byť prísľubom pre 

dosiahnutie lepších výsledkov medzištátnom stretnutí dorasteneckých 

družstiev. Celé úsilie trénerov, pretekárov v neposlednom rade i atletických 

funkcionárov vyvrcholí v júli 2024 organizovaním ME v Banskej Bystrici. 

Medzi množstvom napredujúcich atlétov sú i povestné želiezka v ohni, ktoré 

by mohli splniť naše medailové túžby na tomto podujatí. 

 

p. Lučka zhodnotil halové majstrovstvá Slovenska staršieho žiactva, kde 

excelovali dievčatá – najmä však Nina Hejčíková. V sobotu sa v Eláne jej 

zásluhou hneď dvakrát posúvalo národné maximum tejto vekovej kategórie 

na 60 m prekážok a zmenila aj historické poradie na 150 m – na krátkej dráhe 

aj absolútne. O jeden rekord tým pripravila ďalšiu talentovanú šprintérku 

Dorotu Azari, ale tá pre zmenu prekonala 19 rokov staré historické maximum 

na 300 m na krátkej dráhe.  

Atlétka trenčianskej Slávie Dorota Azari, ktorú trénersky vedie Milan Sulety, 

si prehru vynahradila na 300 m: časom 40,84 o 11 stotín prekonala slovenský 

rekord na krátkej dráhe Alexandry Štukovej z 20. decembra 2005. Od 

absolútneho maxima Lenky Gymerskej zo septembra 2022 ju delí 9 desatín. 

Najmä tri tituly najúspešnejšej atlétky celého šampionátu Hejčíkovej a ďalšie 

dva (60 m a skok o žrdi) Timoteja Vozára katapultovali ŠK UMB Banská 

Bystrica na líderskú pozíciu v medailovej bilancii klubov – so 7 zlatými, 1 

strieborným a 2 bronzovými kovmi – pred ŠŠK J. A. Komenského Bardejov (3 

– 2 – 0) a AK Slávia Trenčín o. z. (2 – 1 – 1). Z chlapcov sa okrem Vozára 

majstrovstvá individuálne najviac vydarili Moldavčanovi Sebastianovi 

Karpovi, víťazovi 150 a 300 m. 

 
 
 

6. Plán sezóny 2024 vrcholné podujatia, plánované výjazdy (M. 

Laurenčík, V. Ľašová, M. Lučka)  

 
p. Laurenčík a p. Lúčka informovali KM o medzinárodnom výjazde na 52. 

ročník Franz – Schusterov Memoriál, ktorý sa uskutoční 19.5.2024 vo 

Schwechate. Na základe pozvánky od organizátora môžeme nominovať 20 

atlétov v kategórii U16 a 5 osobných trénerov. SAZ všetkým nominovaným 
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pretekárom a trénerom zabezpečí dopravu z Bratislavy (od sídla SAZ) a späť, 

obed po pretekoch, poistenie liečebných nákladov. Odchod na podujatie je 

v deň pretekov 19.5.2024 spred SAZ Junácka 6. Presný čas odchodu a bližšie 

informácie budú zverejnené na stránke SAZ v Infopaneli s výberom 

pretekárov a trénerov. 

22.6. 2024 bude Medzištátne stretnutie U20 (účastníci  CZE – HUN – POL – 

SVK) v Brne (CZE). Dňa 5.7. 2024 je na Slovensku (ešte bude upresnené 

mesto, Žilina/Piešťany) naplánované Medzištátne stretnutie U18 (účastníci  

CZE –  SLO – SVK), kde je možnosť ešte plniť limity na ME U18 v Banskej 

Bystrici. V predbežne naplánovanom termíne 28.9. sa bude organizovať 

Medzištátne stretnutie U16 (účastníci CRO - CZE – HUN –  SLO – SVK). 

p. Pavelka informoval KM o počte atlétov s limitom na majstrovstvách Sveta 

U20, ktoré sa budú konať v Lime (PER).  

 

7. Projekt ME24 ( M. Laurenčík ) 

 
p. Laurenčík informoval KM o prebiehajúcom Projekte ME24, ktorý dňa 

7.7.2024 bude ukončený nomináciou limitárov na ME U18. Momentálne 

majú splnený limit 13 atléti.  

27. – 28.3. sa bude konať  v poradí tretie testovanie vo Fit Factory pre atlétov 

zaradených v Projekte ME24.  Následne je naplánované sústredenie v dňoch 

8. – 12.7. v Banskej Bystrici pre tých pretekárov a ich trénerov, ktorí budú 

nominovaní na ME U18 v Banskej Bystrici. Následne p. Laurenčík informoval 

KM o možnosti aj pre tento rok  2024 dostať finančné prostriedky, ktoré 

môže byť použité len na refundáciu sústredenia a to pre pretekárov, ktorí 

budú do 15.miesta podľa Európskych tabuliek vo svojej vekovej kategórií 

v čase uzavretia nominácie. 

KM tiež rokovala o počte atlétov a trénerov vo výprave aj smerom k termínu 

zasielaniu predbežných prihlášok. Po diskusii aj s prihliadnutím na možnosť 

nominovať atlétov bez limitu v disciplínach, v ktorých nebudeme mať 

limitára, dospela k návrhu 25 atlétov a 17 doprovod.   
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Návrh KM na hlasovanie za nahlásenie počtu 25 atlétov a 17 člennému 

doprovodu do predbežných prihlášok k ME U18.  

 
ZA: 10  
ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 
PROTI: 1 
 

p. Ľašová predložila na hlasovanie per rollam návrh sekčného trénera 

šprintov L. Kotalu na podporu pretekárov zaradených v Projekte ME24 v 

rámci spoločného sústredenia v zahraničí.  

 

Návrh KM na hlasovanie na podporu pretekárov v rámci spoločného 

sústredenia 

 

ZA: 11  
ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 
PROTI: 0 
 

 

8. Školský šport 2024 + Gymnaziáda ( I.Putalová ) 

 

Z Ministerstva školstva, resp. organizácie NIVAM, ktorá prebrala aktivity 

spojené s podujatím Gymnaziáda, ktorá sa ma konať v októbri 2024 

v Bahrajne nemá KM žiadne aktuálne informácie k podmienkam účasti, 

organizácii kvalifikačného podujatia a ani nominačné kritéria.  Na základe 

informácií z MŠ a zo sekcií o záujem účasti na tomto podujatí p. Ľašová 

predniesla návrh KM za zrušenie výjazdu na podujatie Gymnaziáda. 

 

ZA: 11 
ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 
PROTI: 0 
 
p. Putalová informovala KM o zmene v Školskom Športe a to o zrušení 

postupu jednotlivcov z okresných kôl, na krajské kolá a následne aj na 

celoslovenské Finále konajúce sa v XBS Šamorín 11.6. – 12.6.2024, o ktorom 

SAZ  informoval p. Smutný z  MŠVVaM SR. Problém je v naplnení ubytovacích 

kapacít v XBS Šamorín tak aj v blízkom okolí (hotel Kormorán či Samaria), čím 
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nám oznámil, že nie je možnosť začleniť jednotlivcov do Finále XBS Šamorín. 

Osemčlenné družstvo naďalej ostáva v platnosti.  

  

 

9. Dorastenecká liga ( J. Gigac ) 

 
p. Gigac informoval KM o Dorasteneckej lige pre rok 2024, ktorá sa nachádza 

aj stránke SAZ. Termíny aj mieste kde sa jednotlivé kolá uskutočnia sú dané, 

a aj v tomto roku sa nám podarilo získať podporu z Nadácie Tesco na 

podporu podujatia.  Veľmi nás teší zvýšený záujem o túto súťaž, zvýšil sa 

počet družstiev, ktoré prejavili záujem o účasť čo považujeme za veľmi 

pozitívnu správu. Bližšie informácie k súťaži budú rozposielané aj na kluby.  

 
 

10. Seminár mládeže SAZ ( I. Putalová, V. Ľašová ) 

 
p. Ľašová informovala KM o pripravovanom Seminári mládeže 2024, ktorý sa 

po prvýkrát uskutoční v spolupráci so šprintérskou a skokanskou sekciou, 

v rámci spoločného zrazu v dňoch 22. – 23.3. 2024 v Banskej Bystrici. 

Seminár mládeže 2024 bude primárne zameraný na skoky a šprinty ale 

súčasťou budú aj všeobecné témy o zdravej výžive, psychológii a regenerácii 

v športe. 

Naplánované sú aj ďalšie semináre v spojení s ďalšími sekciami v roku 2024.  

 
 

11.  Rôzne 

 

p. Ľašová predniesla návrh aktualizovaných limitov ZPM pre rok 2025. Tento 

návrh bol na poslednom zasadnutí KM na jeseň 2023 prekonzultovaný 

s členmi KM a na základe odporúčania KM bol zaslaný sekčným trénerom na 

doplnenie, resp. úpravy.   

 

ZA: 10  
ZDRŽALI SA HLASOVANIA: 0 
PROTI: 1 
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p. Ľašová informovala KM aj o projekte kreditový systém trénerov. Úlohou 

bolo evidovať aktivity trénerov, ich účasti na seminároch, zasielaní 

vyhodnotení a iné. Túto úlohu spracovala p. Putalová, počas roka 2023 

evidovala aktivitu trénerov v SAZ. Výsledkom bola komplexná tabuľka, ktorá 

poukázala, že tréneri sa majú záujem vzdelávať, ale treba im dať príležitosti 

a možnosti.  

 

p. Ľašová uviedla  KM informáciu z MŠVVaM SR o možnosti zaradiť do Top 

Tímu mládežníkov atlétov, ktorí v tomto roku súťažia v kategórii dorastu. 

Kritéria pre zaradenie boli výsledky v roku 2023 a to len z mládežníckych ME, 

MS alebo postavenie vo svetovom rebríčku, čo značne diskvalifikovalo 

atlétov, pretože sa v roku 2023 uskutočnil „len“ EYOF. Aj napriek tomu sme 

požiadali MŠ o výnimku a v najbližších týždňoch budeme očakávať odpoveď. 

 
 
 
 
*Návrhy schválené Komisiou Mládeže pre rok 2024, musia prejsť schválením 

Výkonného Výboru aby vstúpili do platnosti. 

 

 

 

Zapísala: Putalová                                Overili: Ľašová, Laurenčík, Lučka, Pavelka                                                                                                                                                 

  
 
 
 
 


